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1 Zhrnutie stretnutia

Na začiatku stretnutia sme si skontrolovali pŕıtomnost’ všetkých členov. Toto stretnutie sme mali znova
s J.Kočǐskom, ked’že sme v predošlý deň nestihli nechat’ odsúhlasit’ vybrané user stories.

Pŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Juraj Kočǐsko

Členovia t́ımu:

• Filip Agh

• Adam Benovič

• L’uboš Danǐs

• Lenka Ivanová

• Aranka Klukaová

• Patrik Vdoviak

Nepŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Tibor Vincze, MSc.

• Lukáš Šulek

• Lucia Cveková

Hlavné body stretnutia

• Začiatok 7.̌sprintu
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2 Priebeh stretnutia

Začiatok 7.̌sprintu

Ako prvé sme si s J.Kočǐskom prešli upravené use casy. Znova sme prekonzultovali nejaké veci a ujasnili
si, ako to má vyzerat’. V rámci registrácie vraj nebude potrebné zadávat’ firmu, pod ktorou sa človek
registruje. Po registrácii sa už bude nat’ normálen pracovat’.

Spolu s use casami sme si prešli aj wireframy obrazoviek. Nedáva mu zmysel pridávat’ novú firmu.
On si to predstavuje tak, že bude chciet’ vykonat’ AML, tam by mal vyhl’adávanie, kde by zadal meno
firmy, to by potvrdil a dotiahli by sa údaje o koncových už́ıvatel’och výhod. L’uboš mu ale vysvetl’uje, že
navrhnuté to bolo tak, že najprv sa dotiahne firma na overenie. Do procesov AML a KYC by nemalo
byt’ možné sa dostat’, kým nemáme zoznam klientov. Na tomto sme sa nakoniec zhodli, že je to takto
v poriadku, ako sme to navrhli. Potom J.Košičko dodáva, že bude chciet’, aby sa emaily a tel.č́ısla dali
doṕlňat’ zamestnancom. Zvyšok procesu by mal byt’ už v poriadku.

Padla otázka, voči čomu budeme vlastne KUV porovnávat’. Či to bude iba FinStat alebo aj iné
databázy. Ďaľsia otázka sa týkala toho, čo sa má stat’, ked’ výsledok z AML procesu bude NOK. Dohodli
sme sa, že bude potrebné doplnit’ nejaký oznam, ak proces nezbehol. V pŕıpade, že sa nájde politicky
exponovaná osoba, tak v aplikácii sa o tom zobraźı informácia. Manažér do toho nebude vstupovat’,
takže nie je potrebné posielat’ nejaké špeciálne notifikácie.

Ako d’aľsie sme rozoberali históriu záznamov. Bude požadovat’, aby sa v histórii zobrazovali pred-
chádzajúce záznamy a aby sa z toho dal robit’ export a to aj samostatný pre jednu firmu po odfiltrovańı.

Ďalej sme sa pýtali na situáciu, kedy overovaný ani neotvoŕı link/aplikáciu a teda sa neoveŕı.
Čo robit’ v tomto pŕıpade. Budeme posielat’ email znova? J.Kočǐsko navrhuje, aby sme mali časové
obmedzenie, napr. týždeň. Po týždni by sa mal znova zobrazit’ stav odoslat’ email.

Adam s Filipom potom oznámili, že ak chceme riešit’ zverejnenie aplikácíı v storoch, bude potrebné
to už začat’ riešit’, ked’že to bude trvat’ dlhš́ı čas.

Ďaľsia otázka sa týkala toho, čo sa má udiat’ v mobilnej aplikácii po tom, čo sa KUV odfotil. Otázka
bola zameraná na to, či má vidiet’ zoznam firiem a sám má vybrat’, pod ktorou sa overuje alebo to
tam má byt’ explicitne vyṕısané. Dohodli sme sa, že táto informácia tam bude vopred naṕısaná a KUV
ju nebude musiet’ sám zadávat’. V aplikácii teda niekde na začiatku bude informácia, že ho overujeme
pod touto firmou. Zároveň, po dokončeńı overenia bude potrebné poslat’ overovanému email, že bol
overený. J.Kočǐsko sl’́ubil, že text dodá.

Potom sme rozoberali obrazovku pre pridanie firmy. Dohodli sme sa, že overovatel’ zadá IČO firmy,
potvrd́ı a potom sa dotiahnu údaje. Zobrazovat’ v aplikácii budeme IČO, DIČO, názov firmy, adresa.
Osoby na overenie sa dotiahnu zvlášt’. Tiež dodal, že požaduje možnost’ pridávania a mazania KUV.
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